



金獎 Gold Award

酒店及餐廳 Hotels and Restaurants



香港迪士尼樂園度假區
香港迪士尼樂園酒店及迪士尼好萊塢酒店
Hong Kong Disneyland Resort
Hong Kong Disneyland Hotel & Disney's Hollywood Hotel

香港迪士尼樂園度假區致力保護環境，在日常營運中積極實踐對環保的承諾。度假區推行一系列的措施，節約用水和能源、減廢及溫室氣體排放。我們不時舉辦活動，鼓勵各界參與支持實踐環保工作。

Hong Kong Disneyland Resort is committed to minimizing its overall impact on the environment and our commitment carries through to daily operations. We implement various initiatives to conserve water and energy; to minimize waste; to reduce greenhouse gas emissions; and to inspire our Cast Members, Guests and Community to care for the environment.



使用電腦化的灌溉系統和用雨水灌溉替我們節省了不少食水。
The use of the weather-driven computerized irrigation system and rainwater as an irrigation source resulted in a substantial saving of potable water.



香港迪士尼樂園度假區把3R理念「減少(Reduce) / 再用(Reuse) / 回收再造(Recycle)」融入日常運作中。
Hong Kong Disneyland Resort applies the "3R" principle of "Reduce, Reuse and Recycle".



香港迪士尼樂園支持使用再生能源。
Hong Kong Disneyland Resort supports the use of renewable energy.



香港迪士尼樂園度假區的酒店客房、辦公室及後台工作範圍正逐步更換節能光管及LED燈膽等合乎能源效益的照明設施。
Hong Kong Disneyland Resort is expediting progress on replacing tungsten lamps with energy-efficient lights, such as T5 lamps and LED lights, in hotel guest rooms, offices and back-of-house areas.